



الشركة السعودية لصناعة الورق
Saudi Paper Manufacturing Company

Title	Disclosure and Transparency Policy	Issue Date: 1 st Nov 2018
Department	Business Excellence Department	SPG-BE-DT-P-01

Disclosure and Transparency Policy

سياسة الإفصاح والشفافية

<p>1. Purpose:</p> <p>1.1. The disclosure and transparency policy of the Saudi Paper Manufacturing Company- a Saudi joint stock company, has been prepared in accordance with the requirements of the Corporate Governance Regulations in the Kingdom and in accordance with the Companies Regulations and the Company's Articles of Association.</p> <p>2. Objective of the policy:</p> <p>2.1. The objective of the disclosure and transparency policy is to ensure that the Saudi Paper Manufacturing Company ensures that all matters of substance are disclosed in a timely and accurate manner, including the company's financial position, performance and governance, as well as reporting on disclosure rules, classification methods and timing of disclosure.</p> <p>3. Definition of Disclosure:</p> <p>3.1. It is the process of disclosure of information (financial or non-financial) of interest to shareholders, investors and the public in all transparency and a clear and explicit way and is either periodically (financial periods specified) or immediately when the information occurs, so that the information is available at the same time for all and the inability to benefit someone before other information.</p>	<p>1. الغرض:</p> <p>1.1. تم إعداد سياسة الإفصاح والشفافية للشركة السعودية لصناعة الورق- شركة مساهمة سعودية وفقاً لمتطلبات لائحة حوكمة الشركات بالمملكة ووفقاً لنظام الشركات والنظام الأساسي للشركة، وتحدد هذه اللائحة سياسة وإجراءات الشركة المتعلقة بالإفصاح والشفافية.</p> <p>2. الهدف من السياسة:</p> <p>2.1. الهدف من سياسة الإفصاح والشفافية هو التأكد أن الشركة السعودية لصناعة الورق تضمن الإفصاح عن جميع الأمور الجوهرية بدقة وفي الوقت المناسب، بما في ذلك الوضع المالي للشركة والأداء والحوكمة بالإضافة إلى الإبلاغ عن القواعد المتعلقة بالإفصاح عن المعلومات، وطرق تصنيف المعلومات وتوقيت الإفصاح عنها.</p> <p>3. تعريف الإفصاح:</p> <p>3.1. هو عملية الكشف عن المعلومات (مالية أو غير مالية) تهم المساهمين والمستثمرين والجمهور بكل شفافية وطريقة واضحة وصرحة ، وتتم إما بصفة دورية (فترات مالية محددة) أو بصورة فورية عند حدوث المعلومة، وذلك حتى تتوفر المعلومة بنفس الوقت للجميع وعدم إمكانية إستفادة أحد الأشخاص قبل غيره من تلك المعلومة.</p>
---	--

Prepared By: Nasser Al- Hamami - CIRS Fayez Shawabkeh - CSPM	Approved By: Hassan Asiree – CEO/MD	Page 1 of 6
Reviewed By: Mohammed Zayed - BED Ali Al-Yami - CSSO	Authorized By: BOD Chairman	Revision: 00



السوق السعودية للشبابه اوراق
SAUDI CAPITAL MARKET

Title	Disclosure and Transparency Policy	Issue Date: 1 st Nov 2018
Department	Business Excellence Department	SPG-BE-DT-P-01

<p>4. General Provisions:</p> <p>4.1. Any disclosure by the Company shall be complete, clear, correct and not misleading.</p> <p>4.2. All material information and developments provided for under section seven of the Offering Rules and the CMA's continuing obligations shall be confidential until they are announced. Before disclosing this information, the company is prohibited from disclosing it to parties that do not have an obligation to maintain and protect the confidentiality of the information. The Company shall also take all necessary steps to ensure that no material information and developments are leaked before it is declared in accordance with the Listing Rules.</p> <p>4.3. The Company must determine the need to publish an announcement to the public to respond to any rumors of any significant developments.</p> <p>4.4. The Company shall disclose to the Authority and the public without delay any material developments that fall within the framework of its activity and its knowledge shall not be available to the general public and may affect its assets, liabilities, financial position or the general course of its business or its subsidiaries, Could change in the price of listed securities or a significant impact on the Company's ability to meet its debt instrument obligations.</p> <p>4.5. To determine the development that falls within the scope of the above article, the company must assess whether any investor is likely to take into account that development in making the investment decision.</p>	<p>4. أحكام عامة:</p> <p>4.1. يجب أن يكون أي إفصاح تقوم به الشركة كاملاً وواضحاً وصحيحاً وغير مضلل.</p> <p>4.2. تُعدّ جميع المعلومات والتطورات الجوهرية المنصوص عليها في الباب السابع من قواعد الطرح والالتزامات المستمرة الصادرة عن هيئة السوق المالية معلومات سرية إلى أن تعلن. ويُحظر على الشركة قبل إعلان هذه المعلومات إفشاؤها إلى جهات لا يقع على عاتقها التزام بالمحافظة على سرية المعلومات وحمايتها. كذلك يجب على الشركة اتخاذ جميع الخطوات اللازمة لضمان عدم تسرب أيّ من المعلومات والتطورات الجوهرية قبل إعلانها وفقاً لقواعد الإدراج.</p> <p>4.3. يجب على الشركة تحديد مدى الحاجة إلى نشر إعلان للجمهور للردّ على أيّ شائعات تتعلق بأيّ تطورات جوهرية.</p> <p>4.4. يجب على الشركة أن تفصح للهيئة والجمهور من دون تأخير عن أيّ تطورات جوهرية تدرج في إطار نشاطها ولا تكون معرفتها متاحة لعامة الناس، وقد تؤثر في أصولها وإلتزاماتها أو في وضعها المالي أو في المسار العام لأعمالها أو الشركات التابعة لها، ويمكن بدرجة معقولة أن تؤدي إلى تغير في سعر الأوراق المالية المدرجة أو أن تؤثر تأثيراً ملحوظاً في قدرة الشركة على الوفاء بالتزاماتها المتعلقة بأدوات الدين.</p> <p>4.5. لتحديد التطور الذي يقع ضمن نطاق المادة اعلاه، يجب على الشركة أن تقدّر ما إذا كان من المحتمل لأيّ مستثمر حريص أن يأخذ في الاعتبار ذلك التطور عند اتخاذ قراره الاستثماري.</p>
--	--

Prepared By: Nasser Al- Hamami - CIRS Eayez Shawabkeh - CSPM	Approved By: Hassan Asiree – CEO/MD	Page 2 of 6
Reviewed By: Mohammed Layed - BED Ali Al- Yami - CSSO	Authorized By: BOD Chairman	Revision: 00



الشركة السعودية لصناعة الورق
S.P.M. PAPER MANUFACTURING COMPANY

Title	Disclosure and Transparency Policy	Issue Date: 1 st Nov 2018
Department	Business Excellence Department	SPG-BE-DT-P-01

5. Disclosure of Substantive information:

- 5.1. The substantive information is defined as any information relating to the Company's conditions and activities, the level of its performance and information that is expected to directly affect events that may lead to a substantive change in the conditions of the stock market or the share price of the Company. All similar substantive information should be published on a large scale and in a timely manner and in accordance with the regulations and regulations.
- 5.2. All events specified in Article 63 of the Offering Rules and continuing obligations, whether substantive or not, shall be disclosed.

6. Disclosure of financial information:

- 6.1. The Company shall disclose its annual financial statements and financial statements for the first, second and third quarters of the financial year for the Authority and the public immediately upon approval and prior to their publication to shareholders or third parties. For the purposes of this Article, approval of the financial statements is as follows:
- 6.2. The Board of Directors shall approve the initial and annual financial statements of the Saudi Paper Manufacturing Company and be signed by an authorized member of the Board of Directors, the Chief Executive Officer and the Chief Financial Officer, prior to their publication and distribution to shareholders and others.
- 6.3. The initial and annual financial statements are announced through electronic systems designated for this purpose.

5. الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

- 5.1. تعرف المعلومات الجوهرية على أنها أية معلومات تتعلق بأوضاع وأنشطة الشركة ومستوى أدائها والمعلومات التي يتوقع أن تؤثر بشكل مباشر على أحداث قد تؤدي إلى تغيير جوهري في أوضاع سوق الأسهم المالية أو على سعر سهم الشركة. لذلك يجب نشر كافة المعلومات الجوهرية المماثلة على نطاق واسع وفي الوقت المناسب وبما يتوافق مع الأنظمة واللوائح.
- 5.2. يجب الإفصاح عن جميع الأحداث المحددة في المادة الثالثة والستون من قواعد الطرح والالتزامات المستمرة سواءً كانت جوهرية أو لم تكن.

6. الإفصاح عن المعلومات المالية:

- 6.1. يجب على الشركة الإفصاح عن قوائمها المالية السنوية وقوائمها المالية الأولية للربع الأول والثاني والثالث من السنة المالية للهيئة والجمهور فور الموافقة عليها وقبل نشرها للمساهمين أو الغير. ولأغراض هذه المادة، تكون الموافقة على القوائم المالية بحسب الآتي:
- 6.2. يجب أن يعتمد مجلس الإدارة القوائم المالية الأولية والسنوية للشركة السعودية لصناعة الورق وأن يوقع عليها عضو مفوض من مجلس الإدارة ومن الرئيس التنفيذي والمدير المالي، وذلك قبل نشرها وتوزيعها على المساهمين وغيرهم.
- 6.3. يتم إعلان القوائم المالية الأولية والسنوية عبر الأنظمة الإلكترونية المخصصة لهذا الغرض.

Prepared By: Nasser Al- Hamami - CIRS Fayez Shawabkeh - CSPM	Approved By: Hassan Asiree – CEO/MD 4/27/19	Page 3 of 6
Reviewed By: Mohammed Zayed - BED Ali Al- Yamri - CSSO	Authorized By: BOD Chairman	Revision: 00



البنك السعودي للتأمين
Saudia General Insurance Company

Title	Disclosure and Transparency Policy	Issue Date: 1 st Nov 2018
Department	Business Excellence Department	SPG-BE-DT-P-01

<p>6.4. The announcement must be made in accordance with CMA requirements.</p> <p>6.5. A copy of the initial and annual financial statements shall be submitted to the Authority and circulated as soon as approved by the Board of Directors.</p> <p>6.6. The financial statements of the company must be updated on the Tadawul website.</p> <p>7. Disclosure in the Board of Directors' Report:</p> <p>7.1. The Board of Directors shall issue its annual report - within the time limit prescribed by the Law - and send it to the Capital Market Authority and its announcement to the shareholders. The report of the Board of Directors shall include a full presentation of the Company's operations during the last financial year and all the factors affecting the Company's business. In Article. (90) of the Corporate Governance Regulations</p> <p>8. Disclosure via the company's website:</p> <p>8.1. Since the company's website is one of the most important windows and means of communication with shareholders, investors and the public, the company publishes its announcement on its official website.</p> <p>8.2. The Company shall disclose its governance policies, procedures and related documents by publishing them on the Company's website or any other means as per the Company's policy, including the following:</p> <p>8.2.1. The Company's Articles of Association.</p> <p>8.2.2. Governance and other relevant documents.</p> <p>8.2.3. Annual Report of the Board of Directors.</p> <p>8.2.4. Initial financial statements (quarterly) and final annual accounts.</p>	<p>6.4. يجب أن يتم الإعلان وفقاً لمتطلبات هيئة السوق المالية.</p> <p>6.5. يجب تقديم نسخة من القوائم المالية الأولية والسنوية إلى الهيئة وتداول فور اعتمادها من مجلس الإدارة.</p> <p>6.6. يجب تحديث بيانات الشركة المالية عبر صفحتها في موقع تداول.</p> <p>7. الإفصاح في تقرير مجلس الإدارة:</p> <p>7.1. يقوم مجلس إدارة الشركة بإصدار تقريره السنوي - خلال المهلة المحددة حسب النظام - وإرساله لهيئة السوق المالية وإعلانه للمساهمين، ويجب أن يتضمن تقرير مجلس الإدارة عرضاً وافياً لعمليات الشركة خلال السنة المالية الأخيرة، وجميع العوامل المؤثرة في أعمال الشركة، ويجب أن يشتمل على كافة المتطلبات الواردة في المادة (90) من لائحة حوكمة الشركات.</p> <p>8. الإفصاح عبر الموقع الإلكتروني للشركة:</p> <p>8.1. نظراً لكون الموقع الإلكتروني للشركة من أهم النوافذ ووسائل التواصل مع المساهمين والمستثمرين وعموم الجمهور، تقوم الشركة بنشر إعلاناتها على موقعها الرسمي.</p> <p>8.2. تقوم الشركة بالإفصاح عن سياسات الحوكمة واجراءاتها والوثائق المتعلقة بها من خلال نشرها على موقع الشركة الإلكتروني أو أي وسيلة أخرى حسب سياسة الشركة بما في ذلك ما يلي:</p> <p>8.2.1. النظام الأساس للشركة.</p> <p>8.2.2. دليل الحوكمة والوثائق الأخرى ذات العلاقة.</p>
--	---

Prepared By: Nasser Al- Hamami - CIRS Fayez Shawabkeh - CSPM	Approved By: Hassan Asiree - CEO/MD	Page 4 of 6
Reviewed By: Mohamed Zayed - BED Ali Al-Yami - CSSO	Authorized By: BOD Chairman	Revision: 00



الشركة السعودية لصناعة الأرز
Saudia Rice Industry Company

Title	Disclosure and Transparency Policy	Issue Date: 1st Nov 2018
Department	Business Excellence Department	SPG-BE-DT-P-01

- 8.2.5. Annual Audit Committee Report.
8.2.6. Minutes of the General Assemblies of Shareholders and their deliberations
8.2.7. All announcement published on Tadawul.
8.2.8. Any other reports or documents that the Company deems necessary to enhance the disclosure and transparency process in a manner not inconsistent with the laws and regulations.
- 9. Persons with the authority to disclose on behalf of the Company:**
- 9.1. Disclosure Authority**
Name: Hassan Asiree – Chief Executive Officer
Phone: +966(13) 8121016
- 9.2. Reply to shareholders & Investors Relation:**
Name: Nasser Taleb Al-Hamami - Specialist of control and investor relations
Phone +966(13) 8121016 . EXT: 555
- 10. Advertising Forms and disclosure:**
- 10.1. The instructions for the declarations of companies issued by the Capital Market Authority and the amendments thereto from time to time are an integral part of this policy.
- 11. Review and amend this Policy:**
- 11.1. This policy shall be effective as of the date of its authorization by the Board of Directors. The Board shall review this policy from time to time as necessary, and this policy shall not be modified without the authorization of the Board.

- 8.2.3. التقرير السنوي لمجلس الإدارة.
8.2.4. القوائم المالية الأولية (ربع السنوية) والحسابات السنوية الختامية.
8.2.5. تقرير لجنة المراجعة السنوي.
8.2.6. محاضر الجمعيات العامة للمساهمين ومداولاتها
8.2.7. كافة الإعلانات التي تنشر على تداول.
8.2.8. أي تقارير أو وثائق أخرى تراها الشركة تعزز من عملية الإفصاح والشفافية وبما لا يتعارض مع الأنظمة والقوانين.
- 9. الأشخاص الذين لديهم سلطة الإفصاح والرد على استفسارات المساهمين بالنيابة عن الشركة:**
- 9.1. سلطة الإفصاح:**
الاسم : حسان العسيري – المدير التنفيذي
رقم هاتف: +966 (13)8121016
- 9.2. الرد على استفسارات المساهمين**
الإسم : ناصر طالب الهمامي -أخصائي الرقابة وعلاقات المستثمرين
رقم الهاتف +966 (13)8121016 تحويلة 555
- 10. نماذج الإعلانات والإفصاح:**
- 10.1. تعتبر التعليمات الخاصة بإعلانات الشركات الصادرة من هيئة السوق المالية والتعديلات التي تطرأ عليها من فترة لأخرى جزء لا يتجزأ من هذه السياسة.
- 11. مراجعة وتعديل هذه السياسة:**
- 11.1. يعمل بهذه السياسة اعتباراً من تاريخ اعتمادها من قبل مجلس الإدارة، ويقوم المجلس بمراجعة هذه السياسية من فترة إلى أخرى وفقاً لما تقتضيه الحاجة، ولا تعدل هذه السياسة إلا بموافقة المجلس.

Prepared By: Nasser Al- Hamami - CIRS Fayez Shawabkeh - CSPM	Approved By: Hassan Asiree – CEO/MD	Page 5 of 6
Reviewed By: Mohammed Zayed - BED Ali Al-Yami - CSSO	Authorized By: BOD Chairman	Revision: 00



الشركة السعودية للصناعات الأساسية
S.P.C. Saudi Basic Industries Corporation

Title	Disclosure and Transparency Policy	Issue Date: 1st Nov 2018
Department	Business Excellence Department	SPG-BE-DT-P-01

12. Published:

12.1. This policy is posted on the Company's website to enable the relevant parties to access this Policy or through any other means of publication deemed by the Board of Directors.

12. النشر:

12.1. يتم نشر هذه السياسة على موقع الشركة الإلكتروني وذلك لتمكين الأطراف ذات العلاقة من الاطلاع على هذه السياسة أو من خلال أي وسائل أخرى للنشر يراها مجلس الإدارة.

Prepared By: Nasser Al- Hamami - CIRS Fayez Shawabkeh - CSPM	Approved By: Hassan Asiree – CEO/MD 1/29/19	Page 6 of 6
Reviewed By: Mohamed Zayed - BEB Ali Ab Yanni - CSSO	Authorized By: BOD Chairman	Revision: 00